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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utrikesminister Margot Wallström (S)

2014/15:250 Regeringens Arktispolitik och förhållandet till Ryssland

Den nya regeringen har tydligt visat att Arktis inte längre är prioriterat. Det är 
en förändring av den tidigare förda politiken. Arktis nämns inte ens i den nya 
utrikesministerns utrikesdeklaration.

Arktis är strategiskt viktigt, inte minst säkerhetspolitiskt men också 
miljömässigt och ekonomiskt. Att arbeta strategiskt med Arktisregionen skapar 
fördjupad integration i vårt närområde, nya plattformar för utrikespolitiska 
prioriteringar och förstärkt europeisk säkerhet. Det svenska ordförandeskapet i 
Arktiska rådet var framgångsrikt och gjorde att rådet blev ett forum för att 
arbeta och komma överens. Arbetet i Arktiska rådet har också beskrivits som 
diplomati i förskott.

I ljuset av oron i omvärlden och Rysslands aggression vill jag fråga 
utrikesminister Margot Wallström:

 

Kommer utrikesministern att driva någon politik för Arktisområdet, vilka 
prioriteringar ska en sådan politik innehålla, och hur kommer ministern att 
förhålla sig till Rysslands deltagande i Arktiska rådet?

………………………………………

Sofia Arkelsten (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-02-20
Besvaras senast
2015-03-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


